
 
Styrelsemötet genomfördes tillsammans sektionsledarna.  
   
§ 1 Mötets öppnande, godkännande av dagordning. Ordf. Hans Mörk hälsade samtliga välkomna och öppnade 

styrelsemötet som genomfördes tillsammans med sektionsledarna. Dagordningen godkändes. 
 
§ 2 Val av justeringsman. Till att jämte ordförande justera dagens protokoll utsågs Per Gemheden. 
 
§ 3 Genomgång av föregående mötes protokoll. Föregående protokoll godkändes och  lades till handlingarna. 
 
§ 4 Avrapportering av sektionernas verksamhet.  JohnnyNyström, Sjöbo, informerade om pumphaveriet som 

uppkommit på grund av nedspolade pappershandukar. Elintäkterna har ökat markant sedan tidigare år. Föreningen 
har fått ca 11 kbm ved av medlemmen Henrik Rapp som vi tackar honom så mycket för. 

 Lars-Göran Carlsson och Jörgen Stolsner, Rosendala, berättade om händelser under året med bl a kranhaveri på 
både mastkranen och bockkranen. Större omflyttning av vinterplatserna för att optimera beläggningen än tidigare 
år har skett. Jörgen informerade om de medlemsarbete som skett på Rosendala, bl a städning. En del skräp kastas 
felaktigt i sopcontainern som endast får innehålla brännbart material. Lars-Göran varnar för att underlaget vid 

 vid mastkranen börjar bli dåligt. Joakim Klevholmen, Motorbåtssektionen, berättade om ett år med många 
aktiviteter både för motorbåts- och segelbåtsägare. Antalet deltagare har ökat. Aktiviteterna är väldigt 
väderberoende.  Gun Björkström, Jönköpingssektionen, informerade om händelserna som skett under säsongen. 

 Bl a ett bra samarbete med Jkg Kommuns tekniska kontoret. Stor uppslutning på städdagarna med ordentliga 
 storstädningar. I samband med städdagarna har man också kunnat köpa parkeringsbiljetter till säsongen.    
 Bra ordning med parkeringsrutinerna i år med uppmärkta platser. Nytt skärmtak över entrédörren har satts upp. 
 Mycket skräp och matrester har lämnats i stugan vilket sektionsledningen varit tvungna att ta hand om.  
 Gun konstaterade att elkostnaden gått ner. Anette Andersson, Festsektionen, konstaterade att deltagarna på  
 sektionens aktiviteter ökat liksom Valborgsfirandet i Sjöbo. Frukost i klubbstugan i Jkg efter nattsegling  
 blev mycket uppskattad liksom kräftfesten i Sjöbo. Grisfesten på Rosendala genomfördes med något mindre 

deltagande är tidigare år trots inbjudan till båtklubbarna i södra Vättern. After Work i klubbstugan i Jkg 14 
november med 35 anmälda. Conny Larsson och Per Gemheden, Ungdom,  informerade om föreningens 
ungdomssatsning med 14 barn som deltagit under vår- och höstkurserna och varit mycket nöjda. En arbetsgrupp 
har bildats för underhåll och skötsel av föreningens optimister, trissjollar och 606-a. Båtarna är slitna och normal 
funktionsnivå är målsättningen.  

 
§ 5 Genomgång av budgetunderlag för sektionerna. Hans presenterade Budget- och Resultatrapporten  och gick 

igenom budget 2015 sektionsvis gällande såväl önskemål om investeringar som kostnader och intäkter. 
 Närvarande sektionsledare presenterade sina önskemål för 2015 liksom behovet längre fram i tiden.  
 
§ 6 Planer för Sjöbo 100 år. Hänsköts till nästkommande styrelsemöte. 
    
§ 7  Årsmöte 2015. Beslutades till torsdagen 05 februari kl 1830 ”Loftet” Holmgrens Bil. Lokalen är bokad. 

 
§ 8  Regler för ”friår” för båtplats i plåthusen. Beslutades att friåret tas bort från och med vintersäsongen 2015-16. 
 Medlem med plats i plåthusen kan avstå sin plats under en vintersäsong  mot erläggande av full betalning. Den ej 

utnyttjade platsen kan ej uthyras av medlemmen  i 2:a hand, dock kan föreningen vid behov, efter godkännande 
av hyresgästen, hyra ut den.  Vid byte till större båt som ej ryms  på tidigare hyrd plats erbjuds plats i kölistan 
med förtur utan avgift.     

 
 

Protokoll från JSS STYRELSEMÖTE  
2014-11-13  18.00 Klubbstugan Rosendala  
Sammankallat av: Hans Mörk, ordförande 

Mötesdeltagare: 
 

Hans Mörk, Jan-Erik Johansson,  Mikael Holm, Per Gemheden,  Lars Tegvall adjungerad. 
Sektionsledarna Anette Andersson (Fest), Gun Björkström (Jkg hamn),  Joakim Klevholmen 
(Motorbåt), Lars-Göran Carlsson och Jörgen Stolsner (Rosendala),  Johnny Nyström (Sjöbo), 
Conny Larsson och Per Gemheden (Ungdom), Lars Tegvall (Hka hamn)   

Ej närvarande: Joakim Bertels, Jens Einarson, Mikael Reichel, Jon Samojila (Munksjö),  Anders Bronsek 
(Redaktion), Michael Ceder (Segel)  

Dagordning 



 
§ 9 Övriga frågor 

Monter på Båtmässan Göteborg. Beslutades att vi avstår. 
Resa till båtmässan i Dusseldorf. Per Gemheden informerade att ca 35 personer anmält sig, varav ca 10 från 
JSS. 
Informationsskylt. Befintlig infoskylt i Sjöbo anpassas för övriga anläggningar. Per Gemheden ansvarar. 
 

§ 10 Nästa styrelsemöte. 11 december  kl 1800 i klubbstugan Rosendala. 
 
§ 11  Mötet avslutas. Ordförande tackade för visat intresse och avslutade styrelsemötet.   
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Lars Tegvall Hans Mörk Per Gemheden 


